

Date: 08\09\2016

اليوم : 2016\09\08

Circular(10-2016)

تعميم (2016-10)

Messrs/ Real Estate Brokerage Firms

السادة / مكاتب الوسطاء العقاريين المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

Subject: Fulfillment of License Requirements and Issuance of Broker's Card

الموضوع: استكمال شروط الترخيص واطدار بطاقة الوسيط

RERA extends its warmest regards and thanks you for your cooperation.

بداية تهديكم مؤسسة التنظيم العقاري أطيب التحايا، وتشكر لكم تعاونكم الدائم معنا .

In reference to the aforementioned subject, and pursuant to Regulation no. 85 of 2006 regulating real estate brokers register, and in accordance with Articles (3, 6 and 12) of the Regulation, So all holders and partners in real estate broker licenses and who had not obtained a real estate broker card shall complete the approved procedures and apply for the real estate broker card within a period not exceeding 15-11-2016. In the event of not adhering to this circular, the penalty specified under the Executive Council Decision no. 25 of 2009 shall be applied.

بالإشارة إلى الموضوع اعلاه وتطبيقاً لللائحة رقم (85) لسنة 2006 بشأن تنظيم سجل الوسطاء العقاريين واستناداً لأحكام المواد (3 ، 6 ، 12) من اللائحة ، لذا وبناءً عليه على جميع الملاك والشركاء في ترخيص الوساطة العقارية الغير حاصلين على بطاقة الوسيط العقاري المبادرة إلى استكمال الإجراءات المعتمدة وتقديم طلبات استخراج بطاقة الوسيط خلال فترة لاتتجاوز 15-11-2016 من تاريخ صدور هذا التعميم ، وفي حال عدم الإلتزام بالتعميم الصادر سوف تطبق الغرامة الواردة في قرار المجلس التنفيذي رقم (25) لسنة 2009

Thank you for your cooperation,
Faithfully Yours,

مقدرين تعاونكم الدائم معنا....

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

Ali Abdullah Al Ali

Director of Real Estate License Department



علي عبدالله آل علي
مدير إدارة الترخيص العقاري